
 
 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 26. oktober 2021, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 

 
OBS! Mødet afholdes FYSISK på 

Kirkebjerg skole i det store 
mødelokale ved Aulaen 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Karen Markvard Martensen, Maria Jelstrup 
Munk, Maggi Møller Knudsen, Maria Bagger 

Grell  
 
Elevråd: Selma og Trygve 9.GA 

 
Ledelse/medarbejder: 

Bjarne Oppelstrup, Jesper Boysen, Rikke 
Nørby, Nicolai Kjeldbjerg de Vries, Marianne 
Thorup-Nielsen 

 
Afbud: Naja Kinch Sohn, Lene Kjer 

Rasmussen, Maria Kongsvad, Kåre Buje, 
Pernille Bech Wulff (1.suppl. almen), Bodil 
Forchhammer (1.suppl. special), Helle 

Ockholm 

 

 

1. Ordstyrer 
 

Kl. 17:00 – 17:05 
 

Formanden 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Kl. 17:05 – 17:10 
 

Godkendt, med den tilføjelse at ændringer til 
forretningsordenen 1. godkendes på dette 

møde, således at 2. godkendelse kan blive på 
næstkommende møde. 

3. Orlovsansøgninger fra SB-
medlemmer Naja og Lene 
 

Kl. 17:10 – 17:15 
 

Konstituering af 1. suppleanterne i SB 
Naja har orlov skoleåret ud, Pernille 1. 
suppleant konstitueres som fuldgyldigt 

medlem af skolebestyrelsen. 
Maggi er konstitueret næstformand.  

Lene har orlov fra bestyrelsen indtil hun 
melder ud, hun er klar igen.  
 

Marianne har sidste dag på fredag, da hun 
går på efterløn. Der skal derfor vælges ny 

medarbejderrepræsentant. 
 
  

4. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 
d) KKFO 

e) formanden 

a) Eleverne kunne godt tænke sig at 
fortsætte diskussionen vedr. bedre 

seksualundervisningen. 
9. klasserne synes det er træls, at dele 

aulaen, derfor er det godt, at der bliver 
lavet 9. årgangs lokale. 



 

     Kl. 17:15 – 17:35 
 

b) Personalefaciliteterne i gammel 

bygning er blevet opdateret, det er 
blevet godt og har stor betydning og 

bliver brugt. 
c) Der er givet besked opad i systemet 

vedr. de frihedsgrader skolen benytter 

sig af. Samarbejdet med Klubben er 
godt og gensidigt. Skolelederen er 

blevet kontaktet, og der er blevet 
spurgt ind til, hvilken politik der er for 
arbejdet med særligt begavede elever. 

Det har skolen ikke. Men det skal 
overvejes om det skal tages op i 

skolebestyrelsen og arbejdes ind i 
principperne. I ledergruppen er 
fællessamlinger drøftet. Vi er stadig 

forsigtige, vi holder øje med 
stigningerne i smittetallene pt. 

Generelt er elevfraværet steget 
markant – på alle skoler. Stigningen 

gør sig også gældende for personalet.  
Der er særlig opmærksomhed på om 
der er elever som har svært ved at 

vende tilbage efter Corona, hvor det 
ikke skyldes egentlig sygdom. 

d) Der er en medarbejder pt. som har 
Corona i KKFO’en. I efterårsferien var 
der 40 - 45 børn til stede. Afdelingen 

Lillehøjs renovering skrider godt 
fremad. Det ser ud til der er penge til 

tagrenderne, hvilket vil være af meget 
stor betydning. Der er ansat en 
pædagog, der starter på afdeling 

Skjulhøj 1. december. Vedr. stærkt 
samarbejde, er der nogle klasser som 

ikke har fået, det de har været vant til 
tidligere, grundet personalesituationen. 
Der er forældremøde torsdag d. 28/11, 

der er 50 tilmeldte. KKFO’en er ved at 
være tilbage til normalen, der er f.eks. 

turnering på tværs af 
husene/afdelingerne. Pt. er der besøg 
fra områdets børnehaver. Det ser 

fornuftigt ud. 
 

 
 

    

5. Godkendelse af års- 
beretning 20/21 

 
Kort drøftelse og evt. godkendelse af 

udsendt forslag 
 
Kl. 17:35 – 17:45 

 

Årsberetningen er blevet god. Den er 
godkendt. Den sendes ud og publiceres på 

hjemme siden. 
 



6. Planlægning af kontaktforældre- 

møde den 10. november 21 
 

Kl. 17:45 – 18:05 
 

Der laves indbydelse i aula. 

Datoen flyttes til den 17/11, fra d. 10/11, da 
der var flere forhindringer.  

Dagsorden bliver fremlæggelse af 
årsberetningen og derefter er der møde for 
kontaktforældrene, der deles op i hhv. 

indskoling, mellemtrin og udskoling. Således 
at der kan sparres med skolebestyrelsen og 

skolebestyrelsen kan få en fornemmelse af, 
hvad man er optagede af i afdelingerne.  
 

Formanden laver PowerPoint. Karen laver 
dosmerseddel ift. kontaktforældre-delen.   

7. Evaluering af ”Det pædagogiske 
personales dag” den 5. oktober 

 
Kort tilbagemelding 
 

Kl. 18:05 – 18:15 
 

Det var en meget fin dag, som 
medarbejderne var glade for. 

8. Revision af SB’s forretningsorden 
samt 1. godkendelse 
 

Drøftelse og beslutning 
 

Kl. 18:15 – 18:25 
 

 

#6, stk. 1 

Skolebestyrelsens møder m.m. afholdes 

på skolen for lukkede døre, alternativt 
virtuelt eller med virtuel deltagelse. 

Drøftelserne betragtes som fortrolige. 
 

#8, stk. 1 

Der vælges en mødeleder blandt 
forældrerepræsentanterne. I tilfælde af 

ingen melder sig, tilfalder opgaven 
Forpersonen. 

 
#10 

Indsæt efter "afstemninger" 
(Fysisk/virtuelt) 

 
#15 

Ved ansættelse af pædagogisk personale 
på skolen har forældrerepræsentanterne i 

skolebestyrelsen op til to pladser i 
ansættelsesudvalget. Det tilstræbes at én 

forældrerepræsentant som minimum 

deltager. Ved ansættelse af 
ledere/skoleleder er det et krav at 

minimum én forældrerepræsentant, 
gerne op til 3 

forældrerepræsentanter deltager i 
ansættelsesudvalget. 

 
Begrebet "Formand" ændres til 

"Forperson". 
 



Ovenstående opdateringerne er enstemmigt 

godkendt. 

Pause 

 
Kl. 18:25 – 18:55 

  

 

9. Mulighed for musik/skolekor efter 
skole? 

 
Drøftelse af forslag og henvendelser 

 
Kl. 18:55 – 19:05 

 

Der er samspil på skolen, som er 

forældrebetalt, hvor skolen lægger lokaler til. 
Der er skoleband for de store elever.  
Der har været forespørgsel fra 

Østerbromusikskole, der genre vil sætte 
noget i gang på skolen, der er forældrebetalt, 

hvor skolen ikke står for det. Det undersøges 
nærmere. I samme moment kontaktes 
Københavns Musikskole, for at undersøge 

hvad der er muligt i det regi. Skolelederen 
kontakter dem.  

 
Der er en fællesdrøftelse i skolebestyrelsen. 
 

Kommentarer:  
Er der fonde som kan søges, der er flere 

Coronapuljer at søge pt. Der er fokus på at få 
børn ind i foreningsliv igen.  
 

Mht. morgensang så afventer ledelsen forsat 
Corona-situationens udvikling, situationen 

skal være mere stabil, inden det genoptages. 
 

Opsamling: 
Skolebestyrelsen opfordrer til om det 
musiske kan prioriteres noget mere i 

KKFO’erne.  
 

Drøftelsen vedr. om skolen har mulighed for 
at prioriterer midler til noget, tages op i 
forbindelsen med næste års planlægning. Og 

isåfald hvordan der prioriteres. 
 

Karen giver tilbagemelding på den konkrete 
henvende. 
 

10. Arbejde med principper 
 

Drøftelse og aftaler: det videre arbejde  
 
Kl. 19:05 – 19:35 

 

Vedlagte bilag – Princip for glade børn 
 

Formand og næstformand skriver tekst der 
sendes ud på mail til skolebestyrelsen ift. 

hvad og hvem, der vil arbejde med hvilke 
principper til bestemte datoer. 

11. Opfølgning på temadrøftelser fra 

SB-mødet den 6. oktober  
 

Drøftelse og aftale: det videre arbejde 
 
Kl. 19:35 – 19:55 

 

Eleverne: En bredere forståelse af 

familiebegrebet, det er vigtigt, at det bliver 
fra børnene er helt små, så vi inkluderer flest 

muligt på skolen. Det hedder jo 
seksualundervisning, men det kunne hedde 
inklusionsundervisning/basisundervisning/ 

familieundervisning. Elevrådet vil meget 
gerne være aktive sparringspartnere ift. 



Seksualundervisning handler mest om 

heteroseksuel reproducering.  
9. årgang, elevrådet og udskolingen vil gerne 

byde ind med relevante emner, man gerne 
ville have vidst noget mere om, og som er 
relevante på forskellige årgange/alderstrin.  

 
Det er meget spændende og yderst relevant. 

 
Eleverne tager det med tilbage i elevrådet.  
Der arbejder konstruktivt med det, så det 

kan drøftes i lærergruppen i hhv. Teko og 
afdelingerne og på teamniveau. 

Skolebestyrelsen orienteres og inddrages 
undervejs.  
 

 

12. Evt. 

 
Kl. 19:55 – 20:00 

Næste møde: 

2. godkendelse af ændringer til 
forretningsordenen.  

 
Hvis der er nogen i trafikudvalget, der har 

behov for kontakt til skolebestyrelsen, kan de 
henvende sig til Karen, der løfter det ind i 
skolebestyrelsen. 

 
Punkt vedr. oplægsholder sættes på næste 

gang. Hvor man kommer med forslag. 
 
 

Torsdag den 25. november 2021  
kl. 17:00 – 20:00 

 


